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Verslag 

 
Aanwezig: Jolien De Cock (OEH), Hilde Muls (AVT), Johan Permentier (SPBO), 
Annelies Van Geyte (ACDL) , Jens Maenhout (HALE), Owen Malone (VAL), Liesl 
Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Erwin Scheys (ACKO), Peter Wijns (ACHL) 
Afwezig: / 

1 Regiovergaderingen 

Sinds december zijn er 6 vergaderingen doorgegaan mooi gespreid over heel 

Vlaanderen, hierbij waren reeds 33 verenigingen aanwezig. Er staan in de komende 

weken nog 7 vergaderingen gepland. Einde voorzien half maart. 

Tijdens de vergadering werden de eerste belangrijkste vaststellingen die naar voor 

kwamen tijdens de overlegmomenten overlopen. Concrete voorstellen voor 

vernieuwingen of aanpassingen aan de huidige competitieformule worden pas na alle 

vergaderingen besproken om zo iedereen gelijke kansen te blijven geven hun idee 

over het onderwerp te geven. 

2 Enkele punten die oa in de marge van de hervorming al (vaak) aan bod kwamen 

 Begeleiding atleten op piste 

Veel vraag om begeleiding op piste toe te laten. Wie mag dit zijn, hoeveel personen 

mogen dit zijn, wanneer zou het eventueel niet kunnen,…? Veel vragen waarop niet 

meteen een eenduidig antwoord kan worden gegeven. 

Er moet ook rekening gehouden worden met verschillende factoren die wedstrijden 

kunnen storen als er (te)veel mensen op het terrein staan, maar er zijn zeker ook 

voordelen om (meer) begeleiding toe te laten. 

 

Punt wordt meegenomen naar toekomst. 

Momenteel blijven de afspraken over begeleiding van atleten behouden. 

 

 Vraag AAS-criterium 

De organisatoren van het AAS-criterium (alsook enkele losse clubs) zijn vragende 

partij om jeugdmeetings open te stellen voor Cadetten. 

Momenteel laten de reglementen het niet toe om een jeugdmeeting vanaf Kangoeroe 

te organiseren met cadetten+ of kan een open meeting met jeugd enkel voor pupillen 

en miniemen. 

Dit punt werd op een gezamenlijk overleg met de voorzitters van de BC jeugd en BC 

competitie besproken. 

Op zich zijn beide commissies voor een aanpassing te vinden, maar er zijn een aantal 

praktische problemen die eerst nog uitgeklaard moeten worden. 

Punt wordt meegenomen naar toekomst. 

 

 PK open/gesloten 

Er was nav de PK’s veldlopen en PK indoor Limburg wat verwarring en discussie over 

de toegankelijkheid van atleten die niet zijn aangesloten bij een club of bij een club 

van een andere provincie. Het PK indoor in Limburg was aangevraagd als een open PK 

maar dit was niet duidelijk vermeld op atletiek.nu. Na melding werd dit aangepast. 

PK veldlopen: vraag werd gesteld of niet-aangesloten atleten hieraan konden 

deelnemen maar aangezien dit gesloten PK’s zijn werd dit niet toegelaten. 

 

Het is in de reglementen bepaald welke PK’s gesloten en open (kunnen) zijn. De 

commissie is van mening dat de huidige afspraken hierover behouden kunnen blijven. 

Wel wordt de organisatoren van een open PK gevraagd om dit ook duidelijk te 

communiceren bij de inschrijvingen (en liefst in de titel van de wedstrijd aan te geven) 
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zodat atleten van buiten de provincie weten dat ze aan deze wedstrijd(en) kunnen 

deelnemen. 

Om in aanmerking te komen voor podium moet je uiteraard steeds van de 

organiserende provincie zijn. 

 

 Uithouding jeugd 

Veel voorkomende vragen en opmerkingen over de aangepaste disciplines bij 

Kangoeroes en Benjamins gaan over de uithoudingsloop. Tijdens verschillende 

regiovergaderingen kwam het aspect uithouding en afstandslopen bij jeugd ook naar 

voor als een discussiepunt waar geen consensus werd gevonden over afstand, tijd, 

tempo,… 

Om op een correcte manier beslissingen te nemen over het uithoudingsverhaal bij 

(jonge) kinderen gaan we (opnieuw) te rade bij wetenschappers: 

inspanningsfysiologen en kindercardiologen. Op basis van hun adviezen zal er mogelijk 

een aanpassing volgen aan de organisatie van een uithoudingsloop.  

3 Reglementen indoor – outdoor 

Er staan enkele puntjes in de reglementen indoor en outdoor die niet overeenkomen. 

Dit moet worden bekeken en waar nodig aangepast. We nemen dit eveneens mee 

naar de volgende vergadering(en) om waar nodig de reglementen aan te passen aan 

nieuwe voorstellen voor competitiehervorming. 

4 Vragen PC’s AV 

Na de algemene vergaderingen bij de Provinciale comités ontvingen we van de 

afgevaardigde bestuurders van de Vlaamse Atletiekliga feedback, die werd besproken 

tijdens de vergadering. 

West-Vlaanderen:  

- Opmerking gegeven over reglement jeugdsportfonds: om verduidelijking 

gevraagd bij PC. 

Oost-Vlaanderen:  

- Kidsjury: Er was discussie rond aantallen die nodig zijn op een wedstrijd: 

Minimum 1 verantwoordelijke die begeleiders van de clubs ondersteunt is 

eigenlijk voldoende is de conclusie van de aanwezigen in de vergadering. 

Antwoord commissie: Het is al zo dat er 1 jurylid per discipline of groep vereist 

is, aangevuld met medewerkers (muv van sprint waar minimaal 2 juryleden 

nodig zijn). Het protocol voor aantal juryleden en medewerkers werd ook 

bijgewerkt tot een strikt minimum (en afhankelijk van het aantal groepen) om 

minder (financiële) druk op de organisaties te leggen. 

- Jeugdwerking: bij pup-min leeft het idee dat de federatie gaat afdwalen naar 

enkel spelen maar het competitie-element moet behouden blijven. Antwoord 

commissie: dit is ook absoluut niet de bedoeling van de federatie. Dit wordt op 

elke regiovergadering ook heel duidelijk uitgesproken en stond de voorbije 

vergaderingen ook meermaals in het verslag! 

5 Bijscholingen – Kids & Co dag 

We overlopen alvast enkele voorstellen voor thema’s of sprekers voor de Kids & co 

dag of als losse onderwerpen voor bijscholingen: 

- Beleidsvisie – resultaten hervorming PUP-MIN 

- Leerlijnen 

- Fysiologie bij kinderen 

- Kracht bij kinderen - motorisch leren 

- Terugkoppelmoment voor Start 2 Coaches 

6 To do 

Liesl:  

Planning opleidingen Kidsjury. 
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Opstellen bijscholingsmateriaal Kidsjury. + online opleiding Kidsjury voor bestaande 

juryleden. 

Resultaten enquête KAN-BEN verder verwerken en verslag uitschrijven. 

 

Voorbereiden tegen volgende vergadering: resultaten regiovergaderingen en overzicht 

te bespreken voorstellen aanpassingen competitie. 

 

Allen:  

Jeugdsportfonds: oplijsten van punten die belangrijk zijn in een jeugdclub. Wat maakt 

van een jeugdclub een goede jeugdclub? Nieuw reglement tegen september 2024! 

7 Volgende vergadering 

Maandag 17 april fysiek 19u00 Brussel of online 20u00 (of 19u30) 


